
 

Protokoll fo rt vid styrelsemo te 
IFK Mariefreds Innebandysektion 

Datum: 2024-03-26 

Plats och ort: Hammarens IP konferensrummet, Mariefred 

Närvarande: Malin Sjöö, Lasse Kjellgren, Kerstin Furustig, Fredrik Borgö 

Frånvarande: David Norman 

 

§ 1 Mötets öppnande 

 Ordförande Malin Sjöö öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
  

§ 2 Val av mötesfunktionärer 

 Styrelsen beslutar 
att till protokollförare välja Fredrik Borgö. 
att till justerare välja Lasse Kjellgren  

  

§ 3 Fastställande av dagordning 

 Styrelsen beslutar 
att fastställa dagordningen. 
 

  

§ 4 Föregående protokoll 

 Malin Sjöö föredrog föregående protokoll. 
Styrelsen beslutar att godkänna föregående protokoll från Styrelsemöte 2024-02-06 och lägga det 
till handlingarna. 

  

§ 5 Ekonomi 

 Rapport från kassör Kerstin Furustig. 
Styrelsen fattade beslut om ett förtydligande gällande avgifter. Det har tidigare betalats ut arvoden 
till tränare och en del spelare har ej betalt sin spelaravgift som en form av arvode för 
tränaruppdrag, inga arvoden kommer att betalas ut och alla aktiva spelare skall betala full 
spelaravgift.  
Styrelsen fattade beslut om att sektionen betalar anmälningsavgiften för maximalt en cup per lag 
under säsongen 2024/2025.  

  

§ 6 Verksamhetsrapportering 

 Malin Sjöö berättar att det inte finns några halltider efter påsk. Malin kommer att boka nya för Lag 
09/10, Lag 07/08 samt A-lag. 
Flera av de yngre lagen har redan haft avslutning och resterande kommer att avsluta vårsäsongen 
innan påsk. 
Lag 07/08 ska spela cup 
  

§ 7 Övriga frågor 

 Styrelsen beslutade att undersöka möjligheten till att starta en flicklagssatsning Malin Sjöö 
kontaktar tilltänkt tränare för att se om det är möjligt. 
 
Styrelsen beslutade att man har för avsikt att under hösten genomföra en cup i samarbete med 
något av de yngre lagen. Cupen skall pågå under en dag och antalet deltagande lag skall anpassas 
därefter, vi skall använda våra ungdomsdomare som finns i klubben. 
 
En representant ifrån styrelsen skall närvara på 1st träning per höst och vår i alla aktiva lag. 
 
Styrelsen fattade beslut om att dela ut en utskriven kopia av övningsbanken som finns på 
huvudstyrelsens sida på laget.se. Detta tillsammans med Tränarens uppgifter (Registerutdrag, 
lämna in spelartrupp till kassör, inventera utrustning och matchställ osv.) lämnas över till nya lag 
inför säsong  

  

§ 8 Nästa sammanträde 

 Tisdagen 23 April kl. 19:00 



 

§ 9 Mötets avslutande 

 Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

-----------------------------------------------  -------------------------------------------- 

Vid protokollet   Ordförande 

Fredrik Borgö    Malin Sjöö 

 

-----------------------------------------------   

Justerare     

Lars Kjellgren     


